
 

 

Viborg d. 27/2-2024   Kl. 16:30 - 18:20 i Mødelokalet i VR. 

Mødedeltagere: 

Trine kasserer@viborgroogkajakklub.dk 

Dagmar 

Ida idalangberg@hotmail.com 

Flemming kajakchefvrk@gmail.com 

Gerd (Afbud) rochef@viborgroogkajakklub.dk 

Jesper formand@viborgroogkajakklub.dk 

Gæstedeltagere: Vibeke Galsbo, Ulla Nørgaard 

 

1) Træningsområdet. Orientering: Styr på opsætning og oprydning. Tårnet mangler at blive 

fastgjort. 

 

2) Indkøb af ny postkasse? Den påkørte postkasse er reddet, Vibeke fuger med vandtæt fuge 

indvendigt. Stativet skal rettes op, Ida tager fat i bygningsudvalget. 

 

3) Asfalt-stykket ved vejen. Byggefirmaer bruger vores stykke til afsætning. Vi vil sætte skilte 

op, som informerer: PRIVAT PARKERING VIBORG RO- OG KAJAKKLUB. Vibeke 

indhenter tilbud hos Chrisser-skilte. 

 

4) Berit har været til generalforsamling i vejforeningen ”Løkken”, kort orientering: 

Der kommer en udgift til vejbelægning. Egenkapital falder. Kontingent stiger til 2000,- pr år. 

Udfordring med nabo, der beklager sig over, at vi smider haveaffald ind på hans grund. 

 

5) Kajakstativ. Orientering: Små navneskilte påsat. Oversigt hænger på stativet. 3 ledige 

pladser tilbage, for plads: ansøg på formand@viborgroogkajakklub.dk Kontrakt skal 

underskrives, og man betaler 200 kr. per kajak.  

 

6) Skal vi have en fonds-koordinator? Vibeke (hun spørger om Sanne vil være med) 
Kontaktperson i bestyrelsen: Trine 
 

7) Kalender i Memberlink (formerly known as Rokort.dk). Formanden er indtil videre meget 
positiv, vil gerne at vi overgår til kun at bruge Memberlink, så google-kalenderen lukkes ned. 
Succes med info-møde, håber på endnu et i kommende sæson. 
 

8) Medlemsskaber: 
Skal der være mulighed for nedsat kontingent for polo-spillere fra andre klubber? Nej, vi fastholder 

fuldt medlemskab for disse medlemmer. 
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9) Status på div. Økonomiske ansøgninger. (Vibeke) 

 

 
 

Ad 1) Varmepumpe: Vi regner med 73 % støtte via kommunen. 

Ad 2) Skal vi bruge penge på nye lofter? Nej. 

Ad 3) Coastal-båd 1-person, finansieres af fonde, og bestyrelsen bevilliger resten.  

Mulig plads på stativ over Nye Tider. 

Ad 4) Værktøj: Der bliver indkøbt for fondsmidler. 

 
10) Hvem er svømmehalskoordinator: 

Svømmehalsbooking: Berit 
Livreddere (kontakt til): Berit 
Svømmetider aflysning og ferie: ? (Står Sejlklubben for kontakt med kommunen mht 
lørdagstiden? Flemming afklarer med Berit 
 

11) Oprettelse af diverse udvalg. Hvad er status, og hvordan presser vi videre på for at hjælpe 

udvalgene med at komme godt i gang. 

 

12)  Næste arrangementer i kalenderen: Standerhejsning flyttes til søndag 7. april, kl. 15-16 

 

13)  Status indkøb af robot plæneklipper. Ligger hos Verner, evt. ansøge fondsmidler? Dagmar 

kontakter Verner. 

 

14)  Facebook. Ulla vil gerne stå for en ”åben facebook-side”. Oprettes snarest og Ullas 

telefonnummer kommer på som kontakt. 

 

 

 

 

 

Status pr. 25.2. 2024 på diverse økonomiske ansøgninger / Viborg Ro- og Kajakklub

hvad ? hvor meget? hvem? Bevilget

1) varmepumpe 16.800 Viborg Kommune ?

Klubhuspuljen

2) lydisolering 152.500 mellem 50.000 og 75.000

af lofter 

3) coastal 39.105 Nordea Fonden 25.000

4) værktøj 21.203 Sparekasse Fonden 15.000

ad 1)  Jeg har spurgt Viborg Idrætsråd, hvor mange % de støtter varmepumpen med

ad 2) Det er vel denne post, der er det mest problematisk? Vi har tidligere ansøgt en anden pulje og fået nej, men er blevet opfordret til at søge igen 

ad 3) I skrivende stund har jeg ansøgt Brøndums Velgørenhedsfond om 10.000, så klubbens udgift vil være 4.105 (bådfonden) 

ad 4) Værkstedsgruppen tilpasser sine indkøb, så de svarer til det bevilgede beløb 



 

 

 

PUNKTER TIL NÆSTE MØDE 

snak om indbetaling til båd-fonde (Skal der flyttes penge over til bådfonde igen??) 

Opdatering af hjemmesiden: rette navne bestyrelsen, datoer jf roskole (til 2024  

Drøftelse af kontingenter jf kategorier af medlemmer (motion // polo? (kræver vedtægtsændring? 

Udlevering og registrering af nøgler til bestyrelsen, skal vi have nøgler? 

Bordet rundt, om løst og fast. Generel orientering fra alle bestyrelsesmedlemmer, hvis der er 

noget der er relevant at orientere om. 

 

 

 

 

 


